
Vedení fakulty dne 10. 5. 2018 diskutovalo výsledky ankety k hodnocení 
výuky v zimním semestru 2017-18. Anketa je vedením fakulty pravidelně 
sledována a její výsledky jsou předávány vedoucím kateder. 
 
V souvislosti s průběhem ankety bylo vedoucím kateder uloženo, aby 
se seznámili s hodnocením předmětů a s obsahem obecné části ankety 
a zajistili informovanost o možnosti vyučujících reagovat na její obsah. Vedení 
fakulty vítá vyšší účast v tomto kole ankety (11%) a též výraznou účast 
studentů v Děčíně. Ve srovnání s jinými fakultami ČVUT je ale i tato účast 
nízká (FEL 30%). Vedení fakulty ověřilo, že vedoucí kateder hodnocení výuky 
v anketě sledují. Na obsah ankety díky dobré informovanosti o této možnosti 
reagovalo 24 vyučujících ve 40 odpovědích.  
 
Studenty zmiňované připomínky k nižšímu objemu výuky programování jsou 
ve shodě s názorem vedení fakulty a kateder zajišťujících tuto oblast. 
Pro probíhající akademický rok byly proto upraveny v rámci rozvojového 
projektu předměty týkající se jazyka C++ a prostředí Matlab. Pro další 
akademický rok je dále upravován úvodní předmět 18ZPRO a pro některé 
obory je nabízeno více volitelných předmětů v oblasti programování. 
V návaznosti na obsah obecné části týkající se části učeben tajemník sdělil, 
že před zahájením zimního semestru 2018-2019 proběhne dle dlouhodobého 
plánu správy IT kompletní obměna hardwarového vybavení učebny B009 
a s tím spojené sjednocení programového vybavení pracovních stanic tak, 
aby bylo shodné s programovým vybavením učeben v budově Trojanova. 
Tajemníkovi bylo uloženo sledovat technický stav učeben a případně potřeby 
sjednávat nápravu. V anketě zmiňovaná možnost tiskových služeb 
v prostorách fakulty nebyla v minulosti zdaleka využívána v rozsahu nabízené 
kapacity, a proto se nevyplatí ji znovu zavádět. Vedení fakulty souhlasí 
s podnětem uvedeným v anketě týkajícím se zjednodušení některých jejích 
částí. Tato záležitost a také další vývoj anketního systému jsou průběžně 
řešeny se správcem ankety. 
 
 
 


